
Zakaj niso iz mesnic
odnesti še kavljev

E lan občanov, ki se jih je zelo veliko znašlo na seznamih evidentiranih
možnih kandidatov, se je pred volitvami 11. in 14. marca kazal v dveh
smereh. Prvi so bili pripravljeni storiti vse, da bi jih izvolili, drugi pa bi

napravili & več, da bi se tej nesreči izogniii. Še tretji so od izvoljenih v naši
predvolilni anketi pričakovali:

Tone Ž., mesar: »Da Ijudem po mesnicah ne bi bilo treba gledati praznih
kavljev.« (Od delegatov je res neodgovomo, da kavljev še niso sneli in odnesli.)

Mar/an N., študent: »Da kot diplomirani psiholog čez nekaj mesecev ne bi
ostal brez zapos/itve.« (Srečen fant: profesor je uslišal njegovo željo jn mu
omogočil še eno leto študija.)

Jine B., elektrikar: »Okoli stolpnic bi potrebovali več parkirnih prostorov.«
(Za tako učinkovito rešitev prometnih zadreg in za izpolnjeno željo bi se lahko
javno zahvalili, saj zdaj, kot smo slišali, parkirni prosfor potrebuje le trikrat na
mesec.)

Ana Š., gospodinja: »Dan za dnemsezgražam nadnesnagona živilskem trgu.«
(Urejeno: tako imenovane nesnege je danes že tako malo, da jo drago zaračuna-
vajo.)

Možje, kisosežezaletošnjiženskipraznikstabilizacijsko vedli,sajsona,mesto
dveh, kot v letu poprej, ženam kupovali samo še po eno cvetlico, pa so sami od
sebe obljubili, da bodo za prihodnji 8. marec svoj stabilizacijski pristop še
zaostrili.


